
Protokół  nr XLIII /10 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  29 października  2010r. 
 
 

1.  Otwarcie  obrad  XLIII  Sesji   Rady Gminy  Brody. 

 
              Przewodniczący Rady Gminy p. Lech Kossak o godz. 905 otworzył obrady XLIII 
Sesji Rady Gminy Brody.  
Na podstawie listy  obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo,  obecnych było 12 radnych.  
Radni nieobecni : 
 p. Dagmara Dobrzańska -  usprawiedliwiona 
 p. Andreas Gargalis – usprawiedliwiony 
p. Zbigniew Bejnarowicz - usprawiedliwiony 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
 
Pani Skarbnik prosiła o ujęcie w pkt 9 p.pkt.g projektu uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Przewodniczący Rady prosił o  przegłosowanie kto jest za proponowanym porządkiem 
obrad z dodatkową uchwałą? 
Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie. 
 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący spytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Radni nie zgłaszali uwag. 
Protokół został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 
 
3.Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyj-nym. 

Wójt przedstawił radnym informację na piśmie. 
Na ostatniej sesji R. Kowalczuk prosił o przekazanie więcej informacji na temat pkt 4 dot. 
konferencji dot. profilu gospodarczego woj. Lubuskiego. 
Wójt uczestniczy w takich spotkaniach. Ma dużo informacji na ten temat, zebranych w 
broszurkę, którą może dać radnemu p. R. Kowalczukowi do przeczytania. 
 
Wójt w imieniu Starosty p. Marka Cieślaka  przekazał p. Adamowi Babiarzowi tablicę z 
podziękowaniem dla strażaków OSP za pomoc w akcji powodziowej. 
 
Ad.4 Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących komisji o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
-   5.10.2010r. był obecny na obchodach Dnia Seniora, 
- 18.10.2010r. uczestniczył  w posiedzeniu komisji Budżetu, 
- 20.10.2010r. był na posiedzeniu komisji Spraw Społecznych 
- 23.10.2010r. w Urzędzie Gminy ustalał porządek obrad sesji 
- 28..10.2010r. w Urzędzie Gminy pracował nad informacją dot. oświadczeń majątkowych 
radnych. 
 
M. Tracz  - Komisja Spraw Społecznych odbyła posiedzenie 20.10.2010r. – wnioski radni 
otrzymali w materiałach sesyjnych. 
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Z. Bednarski – komisja w pkt 3  wnioskowała o zrobienie drogi nr 21/15, skąd wzięto nr 
drogi  skoro tam jest tylko działka bez wydzielonej drogi. Dopiero 29.04.2010r. była 
podjęta uchwała w spr. przystąpienia do zmiany planu. Nie powinno się mylić drogi z 
działką. 
 
Przewodniczący Rady uważa, że jest to błąd w numeracji, komisja rozmawiała o drodze 
przy piekarni. 
 
Z-ca Wójta stwierdził, że jest to droga już istniejąca, przy piekarni. 
 
T. Stojecki – komisja chce, by droga była dostępna dla wszystkich, nie tylko dla potrzeb 
szkoły. 
 
Przewodniczący  Rady - jest uchwała o zmianie planu. Mamy zaplanować środki w 
budżecie na 2011r na plany oraz dokumentację. 
 
Z. Bednarski – komisja Budżetu również zatwierdziła drogę. 
W ich wnioskach nie ma informacji, że komisja Budżetu zapoznała się z informacją 
dyrektora szkoły, jednak nie zgodziła się z wypowiedzią znajdującą się na końcu 
informacji (zaznaczonej wytłuszczoną czcionką). 
 
T. Stojecki ma pytanie dot. pkt 6 – czy komisja była na cmentarzu w Bieczu, jakie były 
tam uwagi, ponieważ widzi potrzebę uprzątnięcia gruzu. 
 
Z. Bednarski odpowiedział, że byli w Bieczu, lecz nie zauważyli rażących usterek. Na tym 
cmentarzu należy zrobić porządki tak jak na wszystkich pozostałych cmentarzach. 
 
M. Tracz spytał czy na cmentarzu w Kole ma być specjalna brama? Ile jeszcze będzie się 
ciągnąć sprawa ogrodzenia cmentarza w Kole? 
 
Z. Bednarski stwierdził, że jest już zrobione ogrodzenie , jednak wg informacji kierownika 
ZGKiM  brakuje im środków na materiał. 
 
Ad.5 Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010 oraz 
informacja o funkcjonowaniu bibliotek i świetlic. 
 
Przewodniczący Rady  przypomniał, że materiały na piśmie radni otrzymali wcześniej  
Na sesji obecna była kierownik biblioteki, która poinformowała zebranych o działalności 
bibliotek. 
Biblioteka działa od godz. 8 do 18. Otrzymali dotację z Ministerstwa w kwocie 1.500 zł, z 
której uzupełnią księgozbiór. 
W tym roku prowadzą 3 projekty.  
- chcą napisać monografię o ZHP w Brodach. 
- projekt czytelniczy  
- baśniowy bal pasiasty – realizowany w przedszkolu. 
- brali udział w konkursie powiatowym ( teatralny, plastyczny), 
- uczestniczą w programie „biblioteka plus”. 
 
Wójt uczestniczył w spotkaniach literackich organizowanych przez bibliotekę. 
 
Ad. 6 Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali informację na piśmie wraz z 
uwagami Urzędu Skarbowego .  Wszystkie oświadczenia złożone zostały w terminie, 
Urząd Skarbowy nie dopatrzył się  rażących uchybień . 
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Pani Sekretarz poinformowała, że oświadczenia złożone przez pracowników Urzędu 
również złożono w terminie i opublikowano je w BIP. Uwag jest niewiele. 
 
Ad. 7  Ocena realizacji inwestycji i remontów na terenie Gminy. 
 
Informację przedstawił Z-ca Wójta. (wg zał.). 
 
T. Stojecki spytał ile w J. Wysokich jest przyłączy wodociągowych a ile kanalizacyjnych? 
 
Z-ca Wójta podpowiedział, że wodnych jest 32 natomiast kanalizacyjnych 1 . Mieszkańcy 
mają świadomość, że kiedyś muszą się przyłączyć . Należy przyjrzeć się gdzie 
mieszkańcy  wywożą ze swoich szamb. 
 
T. Stojecki spytał, czy w Datyniu będzie sprawdzana nitka wodociągowa ? 
Z-ca Wójta – do Datynia będzie doprowadzona woda do sieci systemem gospodarczym, 
natomiast sama sieć będzie w gestii ZGKiM.  
 
M. Tracz spytał dlaczego wstrzymano opomiarowanie gospodarstwa p. Schlaffke? 
 
Wójt wstrzymał opomiarowanie ponieważ nie były zachowane pewne normy.  
Każdy wodomierz powinien być instalowany  na początku posesji. Teraz p. Schlaffke 
prowadzi inwestycje, które ukończy jeszcze w tym roku i będzie można opomiarować. Do 
tej pory płaci za wodę ryczałtowo. 
 
T. Stojecki – Wójt określił czas opomiarowania, zrobiono wcięcie gdzie miał być 
zainstalowany licznik ale na to nie zgodził się p. Schlaffke. 
 
Przewodniczący Rady uważa, że jedynie można sprawdzić czy naliczanie ryczałtowe 
jest zgodne z prawem. 
Stacja wody w Datyniu nie jest opomiarowana, jest to zadanie dla ZGKiM. 
 
R. Kowalczuk – 15.11.2010r. miał być próbny rozruch, czy zmieszczą się z pracami  wg  
umowy? 
Z-ca Wójta stwierdził, że tak. 
 
R. Kowalczuk spytał, czy wykonawca naprawi szkody? Podczas prac zniszczono koryto 
odprowadzające wodę , zasypano rów wzdłuż drogi, zerwano przepust, rów do zakrętu 
jest zamulony, przepust jest niedrożny 
 
Z-ca Wójta uważa, że budowa jest ubezpieczona. Przy odbiorze można zgłaszać uwagi, 
które muszą być naprawione  Spisany zostanie protokół z terminem usunięcia wad. 
 
R. Kowalczuk – nowa droga jest wyższa od poprzedniej , spadki są takie, że woda 
będzie spływać na posesje. 
 
Ad. 8 Informacja na temat działań podejmowanych w zakresie promocji Gminy. 
 
Radni otrzymali informacje na piśmie. 
Do powyższego tematu  nie było uwag. 
 
Ad. 9  Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
- zmiany uchwały budżetowej Gminy Brody na 2010r. 
 
Wyjaśnień dokonała pani Skarbnik. 



 4 

 
Z. Bednarski – w pkt 5 komisja zaopiniowała zmiany w budżecie oprócz dotacji dla 
ZGKiM, kierownik miał dostarczyć rozpisanie tej kwoty.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na posiedzeniu komisji Spraw Społecznych pani 
Skarbnik przedstawiła rozpisanie brakującej dotacji. 
 
Pani Skarbnik odczytała ponownie rozpisanie kwoty 33 tys. zł. (wg zał.). 
 
T. Stojecki – proponuje nie zabierać środków przeznaczonych na obronę cywilną, można 
z nich zakupić sprzęt do OC. 
 
Pani Skarbnik stwierdziła, że chodzi o kwotę 2 tys. zł. Do dziś nie ma propozycji na co je 
przeznaczyć.  Jeżeli to nie takie pilne, to można zakupić w 2011r. 
 
M. Tracz – wg wypowiedzi osoby prowadzącej w U.G sprawy obrony cywilnej można z 
tego zakupić kuchenkę. 
 
Przewodniczący Rady – wcześniej p. T. Stojecki proponował zakupić worki, ale worki są 
w magazynie. 
 
T. Stojecki gmina prosiła o worki z powiatu, dlatego myślał, że gmina nie posiada 
worków. Skoro były planowane na ten cel środki to można kupić z tego coś co się przyda. 
 
Przewodniczący Rady – rada przeznaczyła 10 tys. na akcję powodziową, jeżeli nie 
została w całości wykorzystana, to należy ją zwrócić do Urzędu Gminy. 
 
Pani Skarbnik uważa, ze zakup kuchenki nie jest konieczny ponieważ mamy kuchenki na 
świetlicach i w razie potrzeby można z niej korzystać. 
 
Przewodniczący Rady uważa, że najlepiej jedzenie przywozić ze stołówki ze szkoły, 
wówczas jest ono  robione zgodnie z przepisami . 
 
Wójt wyjaśnił spr. worków. 
Uczestniczył w naradzie u Starosty, który pytał ile worków potrzebują na uzupełnienie. To 
była decyzja Starosty. 
 
Z. Bednarski – odnośnie dotacji dla ZGKiM, może są tam zawarte środki na materiał na 
bramę na cmentarz w Kole? 
 
Przewodniczący Rady – kierownik ZGKiM mówił, że brama będzie zrobiona w 2011r. 
Prosił o przegłosowanie wniosku radnego T. Stojeckiego.  
Kto jest za tym, by kwotę 2 tys. zł. przeznaczyć na doposażenie magazynu 
p.powodziowego? 
Za – głosowało 6 radnych, 6 było przeciwnych ( w tym przewodniczący rady). 
Wniosek nie został przyjęty. 
 
T. Stojecki powrócił do podziału środków za alkohol. 
Komisja ustaliła, by  7 tys. przeznaczyć na zakup kserokopiarki. On proponuje na place 
zabaw. 
Wcześniej ustnie radni ustalili, że co roku będą kupowane palce zabaw . Należy to 
kontynuować dopóki wszystkie wsie nie skorzystają z kwoty 3 tys, na zakup placu zabaw. 
Obecnie proponuje przeznaczyć po 3 tys. zł. dla 2 wsi na zakup placów zabaw. 
 
Pani Skarbnik spytała z czego wynika takie ustalenie, a co z miejscowościami, które we 
własnym zakresie z funduszu sołeckiego zakupili place zabaw.  
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Z. Bednarski – od kiedy funkcjonuje fundusz sołecki to definitywnie zostało przerwane 
przekazywanie środków z komisji RPA lub z budżetu gminy. 
Miało być sukcesywne ożywianie świetlic na wsiach. Miała być świetlica w Kole.  
 
Pani skarbnik wymieniła jakie wsie otrzymały środki na zakup placów zabaw i z jakiego 
budżetu. 
 
T. Stojecki chce, by wyrównać szanse tych wsi, które nie otrzymały placów zabaw. 
 
Przewodniczący Rady uważa, że fundusz sołecki powinien rozwiązać problem. 
 
Z. Bednarski sądzi, że można zakupić ławki i stoły do namiotów. 
 
Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie wniosku p. T.Stojeckiego. 
Za wnioskiem głosowało 3 radnych, 7 było przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
M. Tracz proponuje zamiast zakupu kserokopiarki przeznaczyć te środki na piłki dla 
miejscowości. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego M. Tracza. 
Za zakupem piłek głosowało 3 radnych, 6 było przeciwnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
 
M. Tracz   - proponuje przeanalizować ponownie na komisjach sprawę dotacji dla ZGKiM, 
w szczególności zakup oleju. 
 
Przewodniczący Rady – na komisji problemowej omówiono temat dotacji.  
W każdym dziale był przekroczony budżet na opał, w związku z długą i ostrą zimą. 
 
Z. Bednarski ma nadzieję, że w tym  § znalazły się środki na bramę  cmentarną w Kole. 
 
T. Stojecki – skoro jedna z komisji zaopiniowała negatywnie dotację dla ZGKiM to czy nie 
należy oddzielnie glosować ? 
 
Przewodniczący Rady spytał, czy oprócz tych wniosków dot. zmian w budżecie w spr. 
ZGKiM są inne propozycje?   Nikt się nie zgłaszał. 
Spytał czy są uwagi do uchwały budżetowej jako całości? – uwag nie było . 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 1 był przeciwny, 3 wstrzymało się od głosu. 
 
b/ utworzenia wydzielonego rachunku dochodów własnych  
 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
c/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od  
    nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych ( jednogłośnie). 
 
d/ ustalenia wzorów formularzy informacji oraz deklaracji na podatek od 
    nieruchomości, leśny i rolny. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały  głosowało 12 radnych ( jednogłośnie). 
 
e/ opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkole samorządowe prowadzone  
   przez gminę Brody. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że jest rozstrzygnięcie Wojewody.  
Prosiła, by radni nanieśli w swoich projektach poprawki : 
-  w § 2 wprowadzić pkt. 2 p.pkt. 1 o treści: opłata wnoszona jest za świadczenia w ilości 
faktycznie zrealizowanych godzin wg stawki określonej w ust. 1 
-  wykreślić § 4 
Następne § będą miały kolejną numerację . 
 
Radca prawny wyjaśnił, że należy uwzględnić zwrot opłat, czyli za faktycznie 
zrealizowane godziny. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
f/ określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dot. działalności 
statutowej tych organizacji. 
 
Pani Sekretarz zgodnie z sugestią komisji tym organizacjom  przesłała do konsultacji 
projekty uchwał, które będą na sesji w listopadzie. Na stronie internetowej były ogłoszenia 
.Konsultacje trwały do 27.10.2010r.  
Jedno stowarzyszenie wyraziło opinię, jedno konsultowało się w Urzędzie ( bez 
zgłaszania uwag) , 1 przeprowadziło rozmowę również bez uwag. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (12 osób). 
 
g/ udzielenie dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
M. Tracz spytał czy wniosek nie powinien być wypełniony? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie,  ponieważ jest to wzór. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych ( jednogłośnie). 
 
Ad. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 
 
T. Stojecki w czerwcu zgłaszał interpelacje na  temat skali wynagrodzeń , do tej pory 
informacji nie otrzymał. 
Pani Sekretarz dostarczy informacje na komisji 2.11,2010r. 
 
R. Kowalczuk – czy i jakie kroki podjęto  w spr. zmiany planu przestrzennego Zasiek. 
Część ludzi skarży sie, że  w planie są inne przeznaczenia  niż kiedyś. 
 
Z-ca Wójta wyjaśnił, że od strony proceduralnej wszystko było przeprowadzone zgodnie z 
przepisami. 
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Była podjęta uchwała, ogłoszenia w prasie i w miejscowości Zasieki, była informacja, że 
można składać wnioski do planu, projekt planu był wyłożony, była dyskusja publiczna , 
mieszkańcy mogli składać wnioski i uwagi. 
Nie ma obowiązku informowania imiennie właścicieli działek. 
Jednak plan nie jest „sztywny”. Jeżeli zajdzie potrzeba można go zmienić. 
 
R. Kowalczuk – można obyczajowo informować właścicieli o takich zmianach. 
Prosi, by do projektów takich uchwał dołączać mapki z obszarami, które mają być 
zmienione. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że jeżeli  komisja chce dokładnie wiedzieć to jedzie 
w teren i ogląda na miejscu. 
 
Z-ca Wójta  obiecał wyciągnąć z tego wnioski. Jednak gdy zmiana obejmuje wielki areał 
to mogą być różne rozwiązania i zapis w planie powinien być bardziej ogólny. 
 
R. Kowalczuk – kubły na cmentarzach przed świętem są zapełnione. Ludzie w ostatnich 
dniach przychodzą na cmentarz czyścić groby. Prośba, by zmobilizować kierownika 
ZGKiM by opróżniali kubły nawet w sobotę wieczorem. 
 
Wójt wyda polecenie kierownikowi. 
 
R. Kowalczuk – przepust przy mostku ( z parku w kierunku Ośrodka Edukacji Przyrod.) 
jest zatkany. Powinien go ktoś dozorować i co jakiś czas oczyszczać. 
 
M. Tracz –otrzymał odpowiedź na interpelację, że pracownicy ZGKiM mają płacone 
delegacje. 
Pani Sekretarz odpowiedziała, że otrzymują zwrot kosztów delegacji na prywatne 
pojazdy. 
 
M. Tracz  
– do końca października miały z powrotem  wrócić do nas kontenery 
- radni mieli otrzymać dwie propozycje stawek za wodę, 
- czy jest brana pod uwagę dotacja dla oczyszczalni przydomowych 
 
Wójt odpowiedział, że na mieszkania socjalne mamy bazę w Zasiekach w związku z tym 
kontenery należy inaczej zagospodarować. Chce przeznaczyć je dla klubu Motor Koło i 
ustawić na placu sportowym w  Grodziszczu. 
 
Pani Sekretarz – miały być opracowane dwie stawki na wodę. Otrzymali jedną stawkę. 
Będą nad tym dyskutować. 
 
Przewodniczący Rady – miały być dwie stawki , jakie są czynniki prawne, że kierownik 
zrezygnował z dwóch stawek? To należy sprawdzić. 
 
Z-ca Wójta odpowiedział w spr. przydomowych oczyszczalni.  
Rada powinna dokonać zmian w programie gospodarki ściekowej w gminie Brody. 
Sensowne będzie podłączenie do oczyszczalni przyległych wsi tj. Nabłota , Datynia i 
Suchodołu. Pozostałe miejscowości powinny mieć oczyszczalnie osiedlowe. W małych 
miejscowościach mogą być oczyszczalnie przydomowe. 
Do tych oczyszczalni powinny być zaplanowane środki na dofinansowanie. 
 
M. Tracz spytał czy taki prezent jak otrzymało Grodziszcze ( kontenery) Wójt  da również 
dla innych wsi? 
 



 8 

Wójt – klub sportowy zwrócił się z prośbą o przekazanie im kontenerów, które będą 
służyły nie tylko sportowcom z Grodziszcza. 
 
M. Tracz – świetlica w Kumiałtowicach też służy mieszkańcom gminy a nie otrzymali 
środków na jej uruchomienie. 
 
T, Stojecki – jak to się ma do woli rady, która przekazała środki na zakup kontenerów na 
lokale socjalne. Dowiedzieli się, że kontenery nie spełniają wymogów budowlanych w 
związku z tym  miały   być sprzedane. Czy decyzję o innym przeznaczeniu mógł podjąć 
Wójt sam,  czy to powinna podjąć Rada? Jeżeli ma to być dla klubu sportowego, to czy 
nie lepiej dać to dla sołectwa, które nie ma świetlicy , np. w Jeziorach Wysokich, gdzie nie 
ma nawet wiaty. Dlaczego nie było informacji, może ktoś inny chciałby na nie złożyć 
wniosek. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że rada przeznaczyła środki. Zakupiono kontener , jest to mienie 
komunalne, które należy do kompetencji Wójta. 
Wójt nie musiał stosować ogłoszeń, przetargów . 
 
T. Stojecki chce dostać odpowiedź na piśmie. 
 
J. Falkiewicz prosi o odpowiedź od Starostwa na temat przystanku. 
 
Ad. 11  Wolne wnioski 
 
A. Babiarz – w J. Wysokich  z  dawnego kanału, dwóch mieszkańców zrobiło sobie 
parking, drogę i teraz woda płynie  na inne posesje. 
 
O godz. 1155 salę obrad opuścił radny M. Tracz. 
 
Z-ca Wójta – na odbiór końcowy zaprosi sołtysa i p. Kowalczuka. 
 
A. Babiarz – odniósł się do małej ilości podłączeń kanalizacyjnych. 
Mieszkańcy we własnym zakresie chcą zakupić materiał i się podłączą, bo to będzie dużo 
tańsze. Wówczas ilość podłączeń będzie większa. 
 
O godz. 1200 Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak zamknął obrady XLIII Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 
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